



MULTICULTURAL AUSTRALIA

United, Strong, Successful

— Australia's *multicultural* statement —

*អូស្ត្រាលីជាប្រទេសពហុវប្បធម៌ - សាមគ្គីភាព ភាពរឹងមាំ និងភាពជោគជ័យ
គឺជាសេចក្តីថ្លែងការណ៍ជាសាធារណៈរបស់រដ្ឋាភិបាល ក្នុងការប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះ
អូស្ត្រាលីជាប្រទេសពហុវប្បធម៌ ការកំណត់អាទិភាព និងទិសដៅយុទ្ធសាស្ត្រ
សម្រាប់រយៈពេលប៉ុន្មានឆ្នាំខាងមុខនេះ។*

បុព្វកថា

នាយករដ្ឋមន្ត្រីនៃប្រទេសអូស្ត្រាលី

ប្រទេសអូស្ត្រាលី គឺជាសង្គមពហុវប្បធម៌ដែលទទួលបានជោគជ័យបំផុតក្នុងពិភពលោក។ យើងមានអាយុចំណាស់ដូចជនជាតិអូស្ត្រាលីដើមរបស់យើង ដែលមានវប្បធម៌ចាស់ជាងគេបំផុត និងគង់វង្សដល់បច្ចុប្បន្ននៅលើផែនដី ហើយដែលគេបានថែរក្សាប្រទេសនេះអស់រយៈពេលជាង៥០ឆ្នាំមកហើយ។០០០,

ហើយយើងមានអាយុវ័យក្មេងដូចទារកនៅក្នុងដៃម្តាយជាជនអន្តោប្រវេសន៍ ដែលអាចមានប្រភពមកពីប្រទេសណាមួយ ជំនឿណាមួយ និងពូជសាសន៍ណាមួយនៅក្នុងពិភពលោក។

ប្រទេសអូស្ត្រាលី គឺជាប្រទេសអន្តោប្រវេសន៍។ ស្ទើរតែពាក់កណ្តាលនៃចំនួនប្រជាជនបច្ចុប្បន្នរបស់យើងបានកើតនៅក្រៅប្រទេស ឬយ៉ាងហោចណាស់មានឪពុក ម្តាយម្នាក់ដែលកើតនៅក្រៅប្រទេស។

ហើយយើងមានប្រភពមកពីគ្រប់វប្បធម៌ គ្រប់ពូជសាសន៍ គ្រប់ជំនឿ គ្រប់ប្រជាជាតិ។

យើងត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណមិនត្រឹមតែតាមរយៈពូជសាសន៍ សាសនា ឬវប្បធម៌ ប៉ុន្តែថែមទាំងតាមរយៈគុណតម្លៃរួមនៃសេរីភាព លទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យ នីតិរដ្ឋ និងសមភាពនៃឱកាស - "ផ្តល់ឱកាសដោយយុត្តិធម៌ត្រឹមត្រូវ"។

ការដែលបិទភ្ជាប់យើងជាមួយគ្នា គឺការគោរពគ្នាទៅវិញទៅមក - ការទទួលស្គាល់យ៉ាងជ្រាលជ្រៅថាយើងរាល់គ្នាមានសិទ្ធិក្នុងការទទួលបានការគោរពដូចគ្នា សេចក្តីថ្លៃថ្នូរដូចគ្នា និងឱកាសដូចគ្នា។

ចំពោះសន្តិសុខជាតិ ការប្តេជ្ញាចិត្តដ៏មោះមុ - តដើម្បីការពារប្រទេសជាតិរបស់យើង ប្រជាជនរបស់យើង និងគុណតម្លៃរបស់យើង - គឺជាមូលដ្ឋានគ្រឹះដែលយើងពឹងផ្អែកសម្រាប់កសាង និងរក្សាការពារសិទ្ធិសេរីភាពរបស់យើង។

ក្នុងពេលដែលកើតមានស្ថានភាពតានតឹងកំពុងកើនឡើង និងការកើនឡើងនៃភាពមិនប្រាកដប្រជានៅទូទាំងពិភពលោក ប្រទេសអូស្ត្រាលីនៅតែជាប្រទេសគំរូមួយដែលប្រកាន់ខ្ជាប់ខ្លួននូវគោលការណ៍នៃភាពសុខដុមរមនា សមភាព និងភាពក្លាហានស្វាហាប់ដែលបានឱបក្រសោបនូវភាពចម្រុះនៃជាតិសាសន៍។

សេចក្តីថ្លែងការណ៍របស់យើងស្តីពី អូស្ត្រាលីជាប្រទេសពហុវប្បធម៌៖ សាមគ្គីភាព ភាពរឹងមាំ និងភាពជោគជ័យ បន្ត និងបញ្ជាក់ជាថ្មីនូវការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់រដ្ឋាភិបាលចំពោះអូស្ត្រាលីជាប្រទេសពហុវប្បធម៌ ដែលក្នុងនោះគ្មានការប្រកាន់ជាតិសាសន៍ និងការរើសអើង។

ខ្ញុំសូមសរសើរចំពោះសេចក្តីថ្លែងការណ៍របស់យើងស្តីពី អូស្ត្រាលីជាប្រទេសពហុវប្បធម៌៖ សាមគ្គីភាព ភាពរឹងមាំ និងភាពជោគជ័យ សម្រាប់ប្រជាពលរដ្ឋអូស្ត្រាលីទាំងអស់។



The Hon Malcolm Turnbull MP
នាយករដ្ឋមន្ត្រីនៃប្រទេសអូស្ត្រាលី

សាររួមពីរដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងសេវាសង្គមកិច្ច និងអ្នកជំនួយការរដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងសេវាសង្គមកិច្ច និងកិច្ចការពហុវប្បធម៌

ប្រជាពលរដ្ឋអូស្ត្រាលីទាំងអស់អាចមានមោទនភាពចំពោះសង្គមពហុវប្បធម៌របស់យើង ដែលមានភាពរឹងមាំ ហើយទទួលបានជោគជ័យ។ រឿងប្រវត្តិអំពីប្រទេសអូស្ត្រាលីបានចាប់ផ្តើមកាលពីអតីតកាលដ៏យូរលង់ ជាមួយជនជាតិដើមអូស្ត្រាលី និងជនជាតិអូស្ត្រាលីរស់នៅលើកោះ Torres Strait បានរីកចម្រើនជាមួយនឹងការបង្កើតស្ថាប័នអង្គការ និងបន្តជាមួយប្រជាជនមកពីទីជិតឆ្ងាយគ្រប់ទិសទី។

សេរីភាព និងសន្តិសុខដែលយើងមានគឺមិនមែនកើតឡើងដោយចៃដន្យទេ។ រដ្ឋាភិបាលគ្រប់អាណត្តិបានបង្កើតក្នុងវិស័យមួយសម្រាប់សង្គមរបស់យើងដែលឱបក្រសោបនូវភាពចម្រុះ ខណៈពេលដែលសង្គមត្រូវទៅលើអត្តសញ្ញាណជាតិដែលតែមួយគត់របស់យើង និងពីសារៈសំខាន់នៃប្រជាជាតិមួយដែលមានសមាហរណកម្ម និងការរួបរួមគ្នាជាឆ្លងមួយ។

នៅក្នុងយុគសម័យមួយដែលមនុស្សជាច្រើនកាន់តែខ្វល់ខ្វាយអំពីការកើនឡើងនៃអំពើហិង្សា និងលិទ្ធិជ្រុលនិយម គ្មានពេលវេលាល្អប្រសើរណាឡើយដើម្បីបញ្ជាក់ជាថ្មីនូវការប្តេជ្ញាចិត្តដ៏ម៉ោមុតរបស់យើងដើម្បីលិទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យ ឱកាស និងគុណតម្លៃរបស់យើង។

រដ្ឋាភិបាលអូស្ត្រាលីបានប្តេជ្ញាចិត្តក្នុងការការពារសន្តិសុខប្រទេសរបស់យើង និងសិទ្ធិសេរីភាពរបស់ប្រជាជនយើង។ នៅក្នុងសេចក្តីថ្លែងការណ៍របស់យើងស្តីពី អូស្ត្រាលីជាប្រទេសពហុវប្បធម៌៖ សាមគ្គីភាព ភាពរឹងមាំ និងភាពជោគជ័យ រដ្ឋាភិបាលបានកំណត់គុណតម្លៃដែលបានជំរុញឱ្យទទួលបានភាពជោគជ័យរបស់យើងក្នុងពេលកន្លងមក ហើយនឹងជួយយើងរីកចម្រើនរៀងក្នុងពេលអនាគត។

សេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះទទួលស្គាល់ថា ភាពចម្រុះនៃវប្បធម៌ជាផ្នែកមួយនៃចំណុចខ្លាំងអស្ចារ្យបំផុតរបស់យើង ចំណុចខ្លាំងមួយដែលជួយយើងកសាងអនាគតសម្រាប់មនុស្សគ្រប់រូប និងមានឱកាសរស់នៅក្នុងជីវភាពល្អប្រសើរ។ វាលើកកម្ពស់ភាពស្នូលនៃស្ថាប័នលិទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យរបស់យើង និងនីតិវិធី វាលើកកម្ពស់សារៈសំខាន់នៃសញ្ជាតិនៅក្នុងអត្តសញ្ញាណជាតិរបស់យើង ហើយវាបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់ថាការទទួលខុសត្រូវរបស់យើងទាំងអស់គ្នា ត្រូវតែគោរពជនរួមជាតិអូស្ត្រាលីរបស់យើង។

សេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះគឺជាមូលដ្ឋានគ្រឹះដែលយើងអាចកសាងពង្រឹងសង្គមពហុវប្បធម៌របស់យើងបន្ថែមទៀត ហើយយើងទន្ទឹងរង់ចាំធ្វើការជាមួយប្រជាពលរដ្ឋអូស្ត្រាលីទាំងអស់ ក្នុងកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងដោយមិនខ្លាចនឿយហត់

ដើម្បីស្វែងរកសេរីភាព និងវិបុលភាព។



The Hon Christian Porter MP

រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងសេវាសង្គមកិច្ច



សមាជិកព្រឹទ្ធសភា The Hon Zed Seselja

អ្នកជំនួយការរដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងសេវាសង្គមកិច្ច និងកិច្ចការពហុវប្បធម៌

អូស្ត្រាលីជាប្រទេសពហុវប្បធម៌៖ សាមគ្គីភាព ភាពរឹងមាំ និងភាពជោគជ័យ

រឿងចែករំលែករបស់យើង

ប្រទេសអូស្ត្រាលីជាសង្គមពហុវប្បធម៌មួយដែលទទួលបានជោគជ័យបំផុតក្នុងពិភពលោក ដោយបង្រួបបង្រួមវប្បធម៌ បទពិសោធន៍ ជំនឿ និងប្រពៃណីជាច្រើនអនេក។ យើងសម្រេចបានសមិទ្ធផលរបស់យើងជាប្រជាជាតិមួយ ដោយសារតែការ ចូលរួមចំណែករបស់ពូជពង្សបុព្វបុរសផ្សេងៗគ្នាជាង៣០០ - ចាប់ពីជនជាតិដើមអូស្ត្រាលី រហូតដល់អ្នកចំណូលថ្មីបំផុត។

យើងបានរីកចម្រើនដោយសារមួយចំណែកនៃភាពចម្រុះនៃវប្បធម៌របស់យើង ដែលទ្រទ្រង់មូលដ្ឋានគ្រឹះនៃគុណតម្លៃរួម និងការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់យើងដើម្បីសេរីភាព សន្តិសុខ និងវិបុលភាព។

ប្រទេសជាតិរបស់យើងត្រូវបានពង្រឹងពង្រីកដោយជនជាតិដើម និងប្រជាជនរស់នៅលើកោះ Torres Strait វប្បធម៌ដែល នៅគង់វង្សជំងឺចំណាស់ជាងគេបំផុតនៅលើភពផែនដី និងមនុស្សរាប់លាននាក់ដែលបានសម្រេចចិត្តកសាងជីវិតថ្មីនៅទីនេះ។

អស់រយៈពេលជាង៥០,០០០ឆ្នាំមកហើយ ជនជាតិដើមអូស្ត្រាលីបានរស់នៅ រៀន សម្របខ្លួន និងរស់រានមានជីវិតនៅលើទឹកដី ដែលឥឡូវនេះយើងហៅថាប្រទេសអូស្ត្រាលី។ ក្នុងការរស់នៅដោយកៀកស្មាគ្នា គេមានក្រុមភាសា ឬ "ជនជាតិ" ផ្សេងៗគ្នាជាង ២៥០នៅទូទាំងទ្វីបនេះ ដែលមានវប្បធម៌ ជំនឿ និងគ្រាមភាសាខុសគ្នារៀងៗខ្លួន។ កូនចៅរបស់ប្រទេសជាតិទាំងនេះតំណាង ឱ្យវប្បធម៌នៅគង់វង្សជំងឺចំណាស់ចាស់ជាងគេបំផុតនៅលើភពផែនដី និងមានប្រវត្តិរឿងរ៉ាវអំពីសម័យកាល និងទឹកនៃឆ្នាំជាច្រើន ដែលជាប្រវត្តិសាស្ត្រដ៏យូរលង់របស់ប្រជាជនណាមួយផ្សេងទៀត។

ប្រវត្តិនេះបានបន្តជាមួយនឹងមូលដ្ឋានគ្រឹះនៃប្រទេសអូស្ត្រាលីសម័យទំនើប តាមរយៈការតាំងទីលំនៅរបស់ជនជាតិអង់គ្លេស និងជនជាតិអៀរឡង់ ព្រមទាំងការបង្កើតលិទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យអាស្រ័យសភា ស្ថាប័ន និងច្បាប់របស់យើង។ អស់រយៈពេលជាយូរ មកហើយ ប្រវត្តិរបស់យើងបានរីកចម្រើនដោយដាក់បញ្ចូលប្រជាជនរាប់លាននាក់មកពីគ្រប់ទ្វីបទាំងអស់ ដែលបានចាត់ទុក ប្រទេសអូស្ត្រាលីជាប្រទេសកំណើត។

សព្វថ្ងៃនេះ ជនជាតិអូស្ត្រាលីស្វាគមន៍ចំពោះអ្នកដែលបានធ្វើអន្តោប្រវេសន៍មកនៅទីនេះ ដើម្បីចូលរួមក្នុងសង្គមសេរី និងបើក ចំហរបស់យើង កសាងជីវភាព ហើយធ្វើការរួមចំណែកដល់ប្រទេសជាតិរបស់យើង។

អស់រយៈពេលជាយូរមកហើយ ការមកប្រមូលផ្តុំរបស់ប្រជាជនច្រើន បានជួយកសាងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធរបស់យើង ពង្រឹង សហគមន៍របស់យើងឱ្យកាន់តែរស់រវើក បង្កើនបទពិសោធន៍វប្បធម៌របស់យើង និងបង្កើនឱកាសរបស់យើង ហើយសំខាន់បំផុត គឺបានពង្រីកវិធីសាស្ត្រដែលយើងមើលឃើញ និងចូលរួមជាមួយពិភពលោក។

ការបង្កើតកាតព្វកិច្ចចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមករវាងរដ្ឋាភិបាល សហគមន៍ និងបុគ្គល - មិនគិតពីសញ្ជាតិ - ពង្រឹងស្មារតីស៊ីវិលរបស់ យើង និងការស្គាល់ពីកម្មសិទ្ធិរបស់យើង។

យើងទាំងអស់គ្នាបានកសាងប្រទេសអូស្ត្រាលីដ៏ទំនើប និងចម្រុះចម្រើនដូចមានសព្វថ្ងៃនេះ ជាមួយនឹងគុណតម្លៃរួម សិទ្ធិ និងការទទួលខុសត្រូវរួមរបស់យើង។

គុណតម្លៃរួម

គុណតម្លៃរបស់យើង ធ្វើឱ្យយើងរួមគ្នាជាឆ្នងមួយ ហើយបង្កើតជាចំណងទាក់ទងរវាងយើងទាំងអស់គ្នានៅក្នុងសង្គម។ គុណតម្លៃទាំងនេះ ផ្តល់ជាមូលដ្ឋានគ្រឹះសម្រាប់សង្គមរបស់យើង និងអនាគតរួមសម្រាប់អ្នករាល់គ្នា។ គុណតម្លៃរបស់យើង គឺផ្អែកលើ៖

ការគោរព

- យើងគោរព ហើយយើងប្តេជ្ញាចិត្តអនុវត្តតាមនីតិវិធី និងភក្តីភាពចំពោះប្រទេសអូស្ត្រាលី។
- យើងគោរពសេរីភាព និងសេចក្តីថ្លៃថ្នូររបស់បុគ្គលទាំងអស់។
- យើងឱ្យតម្លៃលើភាពចម្រុះរបស់យើង និងមានការគោរពគ្នាទៅវិញទៅមក ការរាប់បញ្ចូល ភាពយុត្តិធម៌ត្រឹមត្រូវ និងការអាណិតអាសូរ។

សមភាព

- យើងគាំទ្រសមភាពរវាងបុរស និងស្ត្រី។
- យើងជឿលើសមភាពចំពោះមុខច្បាប់។
- យើងជឿលើសមភាពនៃឱកាសសម្រាប់មនុស្សគ្រប់គ្នា។

សេរីភាព

- ការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់យើងដើម្បីសេរីភាព គឺជាមូលដ្ឋានគ្រឹះដ៏សំខាន់។
- យើងគាំទ្រសេរីភាពក្នុងការគិត ការបញ្ចេញមតិ ការកាន់សាសនា ការបង្កើតសហគ្រាស និងសមាគម។
- យើងប្តេជ្ញាចិត្តអនុវត្តតាមលទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យសភា។
- យើងទទួលខុសត្រូវក្នុងការបំពេញកាតព្វកិច្ចជាពលរដ្ឋ។
- ការអនុវត្ត និងសកម្មភាពដែលប៉ះពាល់ដល់គុណតម្លៃរបស់យើង មិនកើតមានទេនៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី។
- យើងទាំងអស់គ្នាទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពីភាពជោគជ័យផ្នែកសេដ្ឋកិច្ច សេរីភាពវប្បធម៌ និងសាសនា និងភាពចម្រុះនៃប្រទេសយើង ។ ការរក្សាបាននូវការប្តេជ្ញាចិត្តយ៉ាងមុតមាំចំពោះគុណតម្លៃរបស់យើង គឺដើម្បីឧត្តមប្រយោជន៍របស់ប្រជាជនអូស្ត្រាលី។

សិទ្ធិ និងការទទួលខុសត្រូវរួម

- យើងទទួលស្គាល់ពីសារៈសំខាន់នៃការគោរពគ្នាទៅវិញទៅមក និងការទទួលខុសត្រូវចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក។ ជោគជ័យរបស់យើង ជាសង្គមពហុវប្បធម៌មួយ គឺដោយសារតែតុល្យភាពនៃសិទ្ធិ និងការទទួលខុសត្រូវដែលធានាថាសង្គមមួយមានស្ថេរភាព ភាពទន់ភ្លន់ និងភាពសុខដុមរមនា ដែលយើងខិតខំព្យាយាមផ្តល់ជូនមនុស្សគ្រប់គ្នានូវឱកាសរួមចំណែក - និងទទួល អត្ថប្រយោជន៍ពី - ភាពចម្រុះចម្រើនរបស់យើង។
- សង្គមរបស់យើង គឺជាសង្គមមួយដែលបង្កើតឡើងដោយឈរលើប្រពៃណីនៃលិទ្ធិសេរីនិយម និងលិទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យ ដែលក្នុង នោះសិទ្ធិជាមូលដ្ឋានរបស់បុគ្គលគ្រប់រូប គឺមិនអាចរំលោភបានឡើយ។

សញ្ញាតិគឺជាឯកសិទ្ធិមួយ និងជាផ្នែកមួយនៃពិធីចូលសញ្ញាតិអូស្ត្រាលី ពលរដ្ឋថ្មីសន្យា និងបញ្ជាក់ "ភក្ដីភាពចំពោះប្រទេស អូស្ត្រាលី និងប្រជាជននៃប្រទេសនេះ ដែលខ្ញុំចែករំលែកជំនឿលិទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យ ដែលខ្ញុំគោរពសិទ្ធិ និងសេរីភាព ហើយនិង ច្បាប់ដែលខ្ញុំនឹងអនុវត្ត ហើយប្រតិបត្តិតាម"។

ប្រជាជនអូស្ត្រាលីរំពឹងទុកយ៉ាងត្រឹមត្រូវថាមនុស្សរាល់គ្នាដែលស្ថិតនៅក្នុងប្រទេសរបស់យើង មិនថាពួកគេជា ឬមិនមែនជា ពលរដ្ឋអូស្ត្រាលី ត្រូវគោរពច្បាប់អូស្ត្រាលី គាំទ្រដល់ដំណើរការលិទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យរបស់យើង និងប្រព្រឹត្តចំពោះមនុស្សគ្រប់រូប ដោយសេចក្ដីគោរព និងសេចក្ដីថ្លៃថ្នូរ។

ប្រទេសអូស្ត្រាលីដែលមានសុវត្ថិភាព និងសន្តិសុខ

ការទ្រទ្រង់ប្រទេសអូស្ត្រាលីដែលមានភាពចម្រុះ និងភាពសុខដុមរមនា គឺសន្តិសុខនៃប្រទេសរបស់យើង។ រដ្ឋាភិបាលអូស្ត្រាលី បានដាក់អាទិភាពខ្ពស់បំផុតទៅលើសុវត្ថិភាព និងសន្តិសុខរបស់ប្រជាពលរដ្ឋអូស្ត្រាលីទាំងអស់។ ការវាយប្រហារកេរ្តិ៍មរណភាព ថ្មីៗនេះនៅជុំវិញពិភពលោក បានបង្កឱ្យមានការព្រួយបារម្ភនៅក្នុងសហគមន៍អូស្ត្រាលី។

រដ្ឋាភិបាលឆ្លើយតបទៅនឹងការគំរាមកំហែងទាំងនេះ ដោយបន្តវិនិយោគនៅក្នុងវិស័យប្រឆាំងនឹងអំពើហិង្សា ការពារព្រំដែនរឹង មាំ និងសន្តិសុខជាតិរឹងមាំ។ ការនេះជួយធានាថា ប្រទេសអូស្ត្រាលីនៅតែជាសង្គមមួយដែលបើកចំហប្រកបដោយការឈប់ឈរ សេរីភាព និងសុវត្ថិភាព។

ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ក្នុងការប្រឈមមុខនឹងការគំរាមកំហែងទាំងនេះ យើងមិនធ្វើការសម្រុះសម្រួលដែលប៉ះពាល់ដល់គុណ តម្លៃ និងឯកភាពជាតិរបស់យើងទេ។ រដ្ឋាភិបាលបញ្ជាក់ថា យើងពង្រឹងសុវត្ថិភាពនៃសហគមន៍អូស្ត្រាលីឱ្យបានរឹងមាំបំផុត ដោយផ្ដោតលើកត្តាណាដែលធ្វើឱ្យយើងរួមគ្នា និងដោះស្រាយបញ្ហាខ្វែងគំនិតគ្នារបស់យើង តាមរយៈការគោរពគ្នាទៅវិញ ទៅមក។

ចក្ខុវិស័យរួមសម្រាប់ពេលអនាគត

ប្រទេសអូស្ត្រាលីបានរួមគ្នាតាមរយៈការប្តេជ្ញាចិត្តរួមគ្នាដើម្បីប្រទេសជាតិរបស់យើង និងស្ថាប័នលិទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យ និងគុណតម្លៃ របស់យើង។ យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបានជំរុញលើកទឹកចិត្តឱ្យលើកកម្ពស់ការទទួលយក និងការយោគយល់ ហើយធានាថាសង្គម របស់យើងបន្តមានសុវត្ថិភាព សាមគ្គីភាពស្ថិតស្ថេរ និងសុខដុមរមនា។

ក្នុងសេចក្ដីថ្លែងការណ៍នេះ រដ្ឋាភិបាលនៅតែបន្តលើកកម្ពស់គោលការណ៍ស្តីពីការគោរពគ្នាទៅវិញទៅមក និងថ្កោលទោសចំពោះ ការស្អប់ពូជសាសន៍ និងការរើសអើងពូជសាសន៍ដែលមិនអាចទទួលយកបានក្នុងសង្គមអូស្ត្រាលី។

វាបំពេញបន្ថែមគោលនយោបាយ និងកម្មវិធីផ្សេងទៀតរបស់រដ្ឋាភិបាលដែលរួមជាមួយសកម្មភាពជាច្រើនរបស់សហគមន៍ និងអ្នកស្ម័គ្រចិត្ត ជម្រុញ គាំទ្រ និងរក្សាឯកភាពរបស់យើង។ ឧទាហរណ៍៖

- កម្មវិធីភាសាអង់គ្លេសសម្រាប់ជនអន្តោប្រវេសន៍ពេញវ័យ ជួយគាំទ្រជនអន្តោប្រវេសន៍ និងអ្នកជ្រកកោនដែលមានសិទ្ធិ ផ្នែកមនុស្សធម៌ ដើម្បីសិក្សាជំនាញគ្រឹះភាសាអង់គ្លេស និងជំនាញផ្នែកតាំងទីលំនៅ ដើម្បីឱ្យពួកគេអាចចូលរួមក្នុងវិស័យ សង្គមកិច្ច និងសេដ្ឋកិច្ចនៅក្នុងសង្គមអូស្ត្រាលី។
- គោលនយោបាយស្តីពីលទ្ធភាព និងសមភាពពហុវប្បធម៌របស់រដ្ឋាភិបាលធានាថាកម្មវិធី និងសេវាកម្មបំពេញតាមតម្រូវ ការរបស់ប្រជាពលរដ្ឋអូស្ត្រាលីទាំងអស់ ទោះជាមកពីមជ្ឈដ្ឋានវប្បធម៌ និងភាសាកំណើតណាក៏ដោយ។

- ផ្លូវឆ្ពោះទៅរកការចូលសញ្ជាតិ ផ្តល់ឱ្យជនអន្តោប្រវេសន៍ថ្មីនូវឱកាសក្លាយជាអ្នកចូលរួមពេញលេញ និងសកម្មនៅក្នុងសង្គមពលរដ្ឋ។
- រដ្ឋាភិបាលគាំទ្រប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយពហុវប្បធម៌ចម្រុះ និងរឹងមាំតាមរយៈវិទ្យុ សារព័ត៌មាន អនឡាញ និងទូរទស្សន៍។
- ទិវាសុខដុមរមនាត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅឆ្នាំ១៩៩៩ ហើយបច្ចុប្បន្ននេះត្រូវបានប្រារព្ធធ្វើឡើងដោយប្រជាពលរដ្ឋអូស្ត្រាលីរាប់ពាន់នាក់ជារៀងរាល់ឆ្នាំ ដោយធ្វើការផ្សព្វផ្សាយសារអំពីការដាក់បញ្ចូល ការគោរព និងកម្មសិទ្ធិសម្រាប់មនុស្សរាល់គ្នា។
- ក្រុមប្រឹក្សាពហុវប្បធម៌អូស្ត្រាលី ដើរតួនាទីជាស្ថាប័នប្រឹក្សាយ៉ាងសំខាន់ ដែលផ្តល់ការប្រឹក្សាយ៉ាងលម្អិត និងឯករាជ្យជូនដល់រដ្ឋាភិបាល។

ប្រជាពលរដ្ឋអូស្ត្រាលីយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះភាពសុខដុមរមនា និងភាពចម្រុះចម្រើនរបស់យើង។ ជារួម - ក្នុងនាមជាបុគ្គល ក្រុម និងនៅគ្រប់កម្រិតទាំងអស់នៃរដ្ឋាភិបាល - យើងនឹងបន្តកសាងសហគមន៍ដែលកាន់តែរឹងមាំ ស្ថិតិម្នាក់ និងរីកចម្រើនក្រោមការណែនាំនៃគុណតម្លៃរបស់យើង និងទិសដៅយុទ្ធសាស្ត្រដូចខាងក្រោម។

ការជំរុញឱ្យមានការចូលរួមពីអ្នកចំណូលថ្មីក្នុងវិស័យសេដ្ឋកិច្ច និងសង្គមកិច្ច

ប្រទេសអូស្ត្រាលីមានប្រវត្តិសម្បូរទៅដោយជនអន្តោប្រវេសន៍ ដែលរួមចំណែកដល់រចនាសម្ព័ន្ធសេដ្ឋកិច្ច និងសង្គមរបស់យើង។ នេះនៅតែបន្តមានរហូតដល់សព្វថ្ងៃនេះ ជាមួយសង្គមពហុវប្បធម៌ប្រកបដោយការរាប់បញ្ចូល ដែលផ្តល់ឱកាសដល់ជនអន្តោប្រវេសន៍ថ្មីក្នុងការចូលរួមចំណែកដល់ភាពជោគជ័យរបស់ជាតិយើង។

ជារួម កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់សហគមន៍ សាលារៀន អង្គការមិនរកប្រាក់ចំណេញ អង្គការផ្នែកលើជំនឿ និយោជក និងរដ្ឋាភិបាល កពុងផ្តល់ឱកាសដល់មនុស្សដើម្បីចូលរួមចំណែកជាវិជ្ជមានដល់សង្គមអូស្ត្រាលី។

ប្រជាជនដែលធ្វើអន្តោប្រវេសន៍ទៅកាន់ប្រទេសអូស្ត្រាលី នាំគ្នាស្វែងរកឱកាសថ្មីៗ ឬជីវភាពល្អប្រសើរជាងមុន។

នៅពេលទន្ទឹមនេះផងដែរ ការធ្វើសមាហរណកម្មសេដ្ឋកិច្ច និងសង្គមដោយជនអន្តោប្រវេសន៍ថ្មី និងគ្រួសាររបស់ពួកគេគឺមានសារៈសំខាន់ណាស់ចំពោះអនាគតរបស់ពួកគេ។ អារម្មណ៍ផ្សារភ្ជាប់ទៅផ្ទះថ្មីរបស់ពួកគេ និងការចូលរួមក្នុងសង្គមអូស្ត្រាលីបង្កើតឱ្យមានការយល់ដឹងពីតម្លៃ និងកម្មសិទ្ធិ។

រដ្ឋាភិបាលផ្តល់នូវក្របខ័ណ្ឌនៃការតាំងទីលំនៅ ដែលចាត់ទុកជាការអនុវត្តល្អបំផុតដើម្បីជួយជនអន្តោប្រវេសន៍ថ្មី ធ្វើសមាហរណកម្មទៅក្នុងជីវិតរស់នៅរបស់ពលរដ្ឋអូស្ត្រាលី។ កម្មវិធីតាំងទីលំនៅគាំទ្រដល់ជនអន្តោប្រវេសន៍ឱ្យរឹងមាំផ្នែកលើខ្លួនឯង និងក្លាយជាសមាជិកសកម្មនៃសហគមន៍អូស្ត្រាលី។

អ្នកចំណូលថ្មីមួយចំនួន ជាពិសេសតាមរយៈកម្មវិធីជនភៀសខ្លួន និងមនុស្សធម៌របស់ប្រទេសអូស្ត្រាលី ទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពីការគាំទ្រពីអ្នកជំនាញឯកទេស។ ការនេះរួមបញ្ចូលទាំងការផ្តល់ជំនួយក្នុងការសិក្សាភាសាអង់គ្លេស និងការទទួលបានការអប់រំឬជំនាញការងារចាំបាច់។ រដ្ឋាភិបាលនៅតែប្តេជ្ញាចិត្តក្នុងការជួយអ្នកចំណូលថ្មីកម្មសុទ្ធជាជាពិសេសក្នុងអំឡុងពេលប្រាំឆ្នាំដំបូងបន្ទាប់ពីបានមកដល់ប្រទេសអូស្ត្រាលី ដើម្បីឱ្យពួកគេអាចកសាងជីវិតកាន់តែល្អប្រសើរជាងមុន ហើយក្លាយជាសមាជិកដែលរឹងមាំផ្នែកលើខ្លួនឯង និងរួមចំណែកយ៉ាងពេញលេញដល់សង្គម។ បច្ចុប្បន្ន រដ្ឋាភិបាលអូស្ត្រាលី កំពុងធ្វើកំណែទម្រង់លើសេវាតាំងទីលំនៅ ដើម្បីផ្តល់លទ្ធផលនៃការពង្រឹងភាសាអង់គ្លេស ការអប់រំ និងការងារសម្រាប់អ្នកចំណូលថ្មីកម្មសុទ្ធជាជាពិសេស។

ការទាញយកប្រយោជន៍ពីភាពចម្រុះ និងប្រយោជន៍ជាតិរួមរបស់យើង

ភាសាអង់គ្លេសគឺជាភាសាជាតិរបស់យើង ហើយនឹងនៅតែជាភាសាជាតិរបស់យើង និងជាឧបករណ៍សំខាន់សម្រាប់ការធ្វើសមាហរណកម្មជនអន្តរាប្រវេសន៍។ នៅពេលទន្ទឹមនេះផងដែរ កម្លាំងពលកម្មពហុភាសារបស់យើងកំពុងពង្រីកវិស័យអាជីវកម្ម និងជំរុញភាពមានរបៀបរបស់ប្រទេសអូស្ត្រាលី លើការប្រកួតប្រជែងក្នុងសេដ្ឋកិច្ចសកលការ៉ូបនីយកម្ម។

ភាពចម្រុះនៃវប្បធម៌របស់យើងគឺជាទ្រព្យមហាសាលាមួយរបស់យើង - វាជំរុញឱ្យមានការបង្កើតថ្មី ការច្នៃប្រឌិត និងភាពរឹងមាំ។ សេដ្ឋកិច្ចរបស់យើងត្រូវបានពង្រឹងដោយជំនាញ ចំណេះដឹង សមត្ថភាពផ្នែកភាសា បណ្តាញ និងការច្នៃប្រឌិតកម្លាំងការងារចម្រុះរបស់យើង។ ផលិតភាព និងភាពប្រកួតប្រជែងរបស់យើងត្រូវបានពង្រឹង តាមរយៈសមត្ថភាពរបស់យើងក្នុងការទទួលស្គាល់ និងការចាប់យកឱកាសសម្រាប់ចូលរួមក្នុងវិស័យសេដ្ឋកិច្ចអន្តរជាតិ។

នេះរួមបញ្ចូលទាំងទេពកោសល្យរបស់ជនអន្តរាប្រវេសន៍បណ្តោះអាសន្នជាច្រើននាក់ ដែលចូលរួមចំណែកដល់សេដ្ឋកិច្ច និងសង្គមរបស់អូស្ត្រាលី ខណៈពេលដែលពួកគេនៅទីនេះ។ ភាគច្រើនបានតាំងលំនៅជាអចិន្ត្រៃយ៍ក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី ចំណែកអ្នកផ្សេងទៀតបានត្រឡប់ទៅប្រទេសកំណើតរបស់ខ្លួនវិញ ឬផ្លាស់ទីលំនៅទៅរស់នៅក្នុងប្រទេសមួយផ្សេងទៀត ដោយពង្រឹងបន្ថែមឱកាសសេដ្ឋកិច្ច វប្បធម៌ និងពាណិជ្ជកម្មរបស់យើងនៅក្រៅប្រទេស។

រដ្ឋាភិបាល អាជីវកម្ម និងឧស្សាហកម្មសុទ្ធតែដើរតួនាទីក្នុងការលើកកម្ពស់ និងការបង្កើនអត្ថប្រយោជន៍នៃកម្លាំងពលកម្មចម្រុះរបស់យើង។

ការបន្តកសាងសហគមន៍មានភាពសុខដុមរមនា និងសាមគ្គីស្ថិតិរួមក្នុងសង្គម

គុណតម្លៃរួមរបស់យើងគឺជាសរសេរគោលនៃភាពរីកចម្រើនផ្នែកសេដ្ឋកិច្ចរបស់យើង ព្រមទាំងសង្គមរបស់យើងដែលសាមគ្គីស្ថិតិរួម។

ការចែករំលែកបេតិកភណ្ឌវប្បធម៌របស់យើង គឺជាផ្នែកមួយនៃការអបអរសាទរចំពោះសារៈសំខាន់នៃការក្លាយជាពលរដ្ឋអូស្ត្រាលី ហើយជួយមនុស្សរាល់គ្នាឱ្យមានអារម្មណ៍ថាគេត្រូវបានរាប់បញ្ចូលក្នុងសង្គមរបស់យើង។ ភាពសុខដុមរមនានៃសហគមន៍កសាងនូវឯកភាពជាតិ។ បទពិសោធន៍ទូទៅ បង្កើតប្រវត្តិសាស្ត្ររួម និងកសាងអនាគតរួម។

ផ្ទុយទៅវិញ ការប្រកាន់ពូជសាសន៍ និងការប្រកាន់រើសអើងធ្វើឱ្យប៉ះពាល់ដល់សង្គមរបស់យើង។ យើងថ្កោលទោសចំពោះអ្នកដែលញុះញង់ឱ្យមានការស្អប់ជាតិសាសន៍។

កិច្ចសន្ទនាទូទៅអំពីអន្តរជំនឿ និងអន្តរវប្បធម៌ គឺមានសារៈសំខាន់ណាស់ក្នុងការកាត់បន្ថយលទ្ធភាពនៃការកើតមានស្ថានភាពតានតឹងក្នុងបណ្តាសហគមន៍ ហើយជួយពង្រឹងសាមគ្គីស្ថិតិរួម និងភាពសុខដុមរមនា។ កិច្ចសន្ទនាបែបនេះអាចជួយកាត់បន្ថយការប្រកាន់រើសអើង លើកកម្ពស់ការយល់ដឹងពីវប្បធម៌ចម្រុះ កែលម្អទំនាក់ទំនងរវាងក្រុមជនជាតិភាគតិច និងក្រុមសាសនាផ្សេងៗគ្នា ហើយពង្រឹងការទទួលស្គាល់ពីកម្មសិទ្ធិ និងទំនុកចិត្ត។

ដោយមិនគិតពីសារវប្បធម៌ ទីកន្លែងកំណើត ឬសាសនា មនុស្សគ្រប់គ្នានៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី ឬមនុស្សគ្រប់គ្នាដែលនឹងមកដល់ប្រទេសអូស្ត្រាលី មានការទទួលខុសត្រូវក្នុងការចូលរួម និងព្យាយាមស្វែងយល់ពីគ្នាទៅវិញទៅមក ហើយនិងបដិសេធការប្រកាន់ជាតិសាសន៍ ឬលិទ្ធិជ្រុលនិយមអំពើហិង្សាគ្រប់រូបភាព។

សេចក្តីសន្និដ្ឋាន

រដ្ឋាភិបាលអូស្ត្រាលីគ្រប់អាណត្តិ បានបង្កើតការប្តេជ្ញាចិត្តដ៏មោះមុតចំពោះអូស្ត្រាលីជាប្រទេសពហុវប្បធម៌។ គួរតែទាន់ពេលវេលា ដែលត្រូវបន្តជាថ្មី និងអះអាងបញ្ជាក់ជាថ្មីនូវការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់រដ្ឋាភិបាលជាមួយនឹងសេចក្តីថ្លែងការណ៍ថ្មីនេះ៖ សារច្បាស់លាស់ អំពីគុណតម្លៃ និងការទទួលខុសត្រូវរបស់យើងដែលទ្រទ្រង់សង្គម គាំទ្រដល់ផលប្រយោជន៍ជាតិរបស់យើង និងណែនាំពីរបៀប ដែលយើងឆ្លើយតបទៅនឹងបញ្ហាប្រឈមនានា។ វាបង្ហាញពីចក្ខុវិស័យសម្រាប់អនាគតរបស់យើងជាប្រទេសជាតិពហុវប្បធម៌ដែល រឹងមាំ និងទទួលបានជោគជ័យ ត្រូវបានបង្រួបបង្រួមដោយភក្តីភាពរបស់យើងចំពោះប្រទេសអូស្ត្រាលី និងប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីសេរីភាព និងវិបុលភាព។

